



保密

DISTRICT COURT OF MARYLAND FOR _____
马里兰州地区法院 _____

City/County
市/郡

Located at _____
地址 _____

Court Address
法院地址

Case Number _____
案件编号 _____

Petitioner
申请人

vs.
诉

Respondent
被申请人

ADDENDUM TO PETITION FOR EXTREME RISK PROTECTIVE ORDER SUMMARY OF RESPONDENT'S BEHAVIOR AND MENTAL HEALTH HISTORY

极端风险保护令申请书附录 — 被申请人行为和心理健康史摘要

1. A petition for emergency evaluation of the respondent was filed previously on _____ and was granted denied.

被申请人的应急评估申请已于 _____ 提交, 而且 被批准 被否决。

2. The respondent has been hospitalized in the past at the following facilities:

被申请人过去曾在下列设施住院:

3. The respondent currently is receiving psychiatric treatment from:

被申请人目前在接受以下人员提供的精神科治疗:

4. The respondent has been prescribed the following medication(s) for a mental disorder or disorders:

被申请人已获得以下一种或多种精神障碍药物的处方:

5. The respondent is is not taking the medication as prescribed OR I do not know whether the respondent is taking medication as prescribed.

被申请人 有 没有按处方服药 或我不知道被申请人是否有按处方服药。

6. The respondent is demonstrating the following behavior that leads me to conclude that the respondent currently has a mental disorder:

被申请人表现出了下列行为, 令我得出结论认为被申请人目前存在精神障碍:

7. The respondent presents a danger to the life or safety of the respondent or others because:

被申请人对其自身或他人的生命或安全构成危险, 因为:

Date
日期

Petitioner
原告

Address
地址

City, State, Zip
市、州、邮政编码

Telephone Number
电话号码

Email
电子邮箱